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 Referat – Afdelingsmøde afdeling 18  
 

Vedrørende: Afdelingsmøde i afdeling 18 
 

Sted: Moldeparkens Fælleshus, Grundet Bygade 21A 

Dato: Den 21. januar 2020, kl. 19.00 

Deltagere:  53 beboere, fordelt på 51 lejemål. 
 
Adda Johansen, bestyrelsesformand 
Henning Bechmann, bestyrelsesmedlem 
Karin Mortensen, hovedbestyrelsesformand 
Anne Kathrine Pedersen, hovedbestyrelsesnæstformand 
Søren Ahle Hansen, direktør 
Ib Højrup, ejendomsfunktionær 
Robin Sundstrøm, inspektør 
Bjarne Baun Madsen, projektchef 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent 
2. Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år 
3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for 2020/2021 
4. Orientering om afdelingens årsregnskab 2018/2019 
5. Indkomne forslag 

A. Stillingtagen til nedlæggelse af et vaskeri, samt to tørrerum i blok 
18.2 (Moldevej 29-39) og et vaskeri, et tørrerum og et 
udlejningsrum i blok 18.5 (Moldevej 51-59), så der fremadrettet er 
et vaskeri i hver af de to blokke 

B. Stillingtagen til kollektiv vinduesvask 4 gange pr. år til en  
huslejestigning på 0,41 kr. pr. m2 pr. måned  

6. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
A. Valg af formand 
B. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
C. Valg af suppleanter 

7. Eventuelt 
 

Referent: Bjarne Baun Madsen  
 

Pkt. 1: 
 
 

Karin Mortensen blev valgt. 
 
Karin Mortensen takkede for valget og konstaterede, at afdelingsmødet var 
lovligt indvarslet. 
 
Stemmeudvalg:  
Robin, Anne Kathrine og Brian Larsen  
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Pkt. 2: Adda Johansen fremlagde beretningen. 
 

Henning supplerede med en orientering om det sociale arbejde i området, samt 
fællesarrangementer med de øvrige foreninger i nærområder. 
 
Beretningen  og supplement er vedlagt nederst i dette referat. 
 
Der blev spurgt til renholdelse og sortering af storskrald. Ib forklarede 
processen. 
 
Bestyrelsens beretning blev herefter taget til efterretning.  
 

Pkt. 3: Budgettet blev fremlagt af inspektør Robin Sundstrøm. 
 
Der var ingen kommentarer til budgettet. 
 
Der blev efterspurgt en beskrivelse over funktionen på radiatormålere. Denne 
rundsendes. 
 
Budgettet blev herefter godkendt. 
 

Pkt. 4: Forsamlingen ønskede ikke årsregnskabet gennemgået. 

Pkt. 5: 5.A. Stillingtagen til nedlæggelse af et vaskeri, samt to tørrerum i blok 18.2 
(Moldevej 29-39) og et vaskeri, et tørrerum og et udlejningsrum i blok 18.5 
(Moldevej 51-59), så der fremadrettet er et vaskeri i hver af de to blokke  
 
Afstemningen foregik ved håndsoprækning. 
 
Forslaget blev vedtaget.       
 
5.B. Stillingtagen til kollektiv vinduesvask 4 gange pr. år til en huslejestigning på 
0,41 kr. pr. m2 pr. måned 
 
Der blev stillet spørgsmål til, om trappevask er inkluderet i huslejen. Robin 
undersøger. 
 
Afstemningen foregik ved håndsoprækning. 
 
Forslaget blev vedtaget.          
 

Pkt. 6: 6.A. 
Adda Johansen blev genvalgt 
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6.B. 
Henning Bechmann blev genvalgt valgt for 2 år 
Hanne Brammer blev valgt for 2 år 
Renee Moeslund blev valgt for 1 år 
Brian Larsen blev valgt for 1 år 
 
6.C. 
1. suppleant: Per Jensen 
2. suppleant: Sussi Nielsen 
 

Pkt. 7: Eventuelt: 
 
Robin redegjorde for den generel information fra ØsterBO. 

• At lejer skal huske at tegne indboforsikring. 

• At lejer skal huske at købe en røgalarm.  

• Samtykke til mail og telefon. 

• At lejer selv skal aflevere en nøgle, hvis de skal have udført 
servicearbejder. 

 
Der blev spurgt til håndværkernøgler under renovering. Bjarne orienterede om 
praksis. 
 
Der blev spurgt til høj lyd fra dørtelefoner. Ib svarede, at de ikke kan reguleres i 
styrke. 
 
Trappelys lyser konstant. De indreguleres, så de kun tænder ved bevægelse. 
 
Der blev spurgt til træk under vinduer. Bjarne oplyste, at vi kender problemet og 
er i dialog med entreprenøren om afhjælpning.  
 
Manglende belysning ved postkasser i blok 6 og 7. Lamper er bestilt. 
 
Der blev spurgt til styrken på dørpumper ved indgangsdøre og udvendige 
kælderdøre. Dørpumper indreguleres. 
 
Der monteres nye låse til vaskerier, som passer til den nye hvide brik. 
 
Adda takkede dirigenten, og bød velkommen til de nye afdelingsbestyrelses- 
medlemmer. 
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 Bestyrelsen ser herefter således ud: 
 
Formand:                    Adda Johansen, Moldevej 17, 1. tv.     
Bestyrelsesmedlem: Henning Bechmann, Moldevej 27, st. tv.  
Bestyrelsesmedlem: Hanne Brammer, Moldevej 7, 4.tv. 
Bestyrelsesmedlem: Renee Moeslund, Moldevej 47, 4.tv. 
Bestyrelsesmedlem: Brian Larsen, Moldevej 69, 3.th. 
 
1.  suppleant:              Per Jensen, Moldevej 67, 3.tv. 
2.  suppleant:              Sussi Nielsen, Moldevej 15, 2.tv. 
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Formandsberetning: 
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Formandsberetning: 
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Formandsberetning: 
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Formandsberetning: 
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Formandsberetning: 
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Formandsberetning: 
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Formandsberetning: 
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Formandsberetning: 
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Tillæg til beretning: 

 
 
 
 
 
  


